
Zápisnica
 zo zhromaždenia  členov  LPS Urbárska obec Mariková, 

konaného dňa 3. 4. 2022

Prítomní: podľa prezenčných listín

Program:       1.   Otvorenie
2. Schválenie programu
3. Voľba pracovných komisií
4. Správa o činnosti, hospodárení a finančnom výsledku LPS za rok 2021
5. Správa o činnosti Dozornej rady za rok 2021
6. Rôzne, diskusia
7. Správa návrhovej komisie a prijatie uznesenia 
8. Záver

1. Zhromaždenie členov otvoril a viedol Ing. Hamar Miroslav, predseda Dozornej rady, privítal 
prítomných členov.

2. Ing. Hamar oboznámil prítomných s návrhom programu zhromaždenia a požiadal o jeho 
schválenie. Návrh programu bol  prijatý jednomyseľne.

3. Ing. Hamar oboznámil s návrhom pracovných komisií a požiadal o ich schválenie:

Zapisovateľka:  Ing. Jana Gachová – schválené jednomyseľne

Overovatelia:   p. Milan Homola
p. Jozef Marciník -  schválené jednomyseľne

Mandátová komisia: Ing. Peter Šujak
p. Pavol Smižík
p. Alena Rácová

Mandátová  komisia v tomto zložení bola schválená  jednomyseľne.

Návrhová komisia: Ing. Anton Martikáň
Ing. Jana Gachová
p. Miroslav Fajth

Návrhová komisia v tomto zložení bola schválená jednomyseľne.

4. Ing.  Štefan Šibík,  predseda LPS, predniesol  správu o činnosti,  hospodárení a finančnom 
výsledku LPS za rok 2021.  V správe sa zameral najmä na majetkové pomery spoločenstva, 
činnosť výboru a riešenie pripomienok členov, najmä výšku podielov a vlastníctvo, ťažbu 
dreva, obnovu lesa, zalesňovanie a riešenie núdzovej situácie v čase pandémie. V druhej 
časti správy sa venoval hospodáreniu LPS a hospodárskemu výsledku za rok 2021.

Predseda  LPS oboznámil  prítomných  so  situáciou dlžoby Rada Smižíka.  Celková  dlžná 
čiastka zostáva 34 371,94 €. Vzhľadom na to, že p. Smižík nespláca dlžnú čiastku, vec sme 
postúpili právnej kancelárii na vymáhanie. Zároveň sme požiadali daňový úrad o vrátenie 



dane, ktorú sme zaplatili.  Daňový úrad nám umožnil  zníženie dane z  príjmu navýšením 
nákladov počas dvoch rokov, čím bude uhradená daň vrátená.  
Správa o činnosti a hospodárení tvorí prílohu č. 1 zápisnice.

5. Predseda Dozornej rady  Ing. Miroslav Hamar predniesol správu o činnosti Dozornej rady a 
o  kontrolných  zisteniach.  DR pracovala  pravidelne,  boli  vykonané  kontroly  v  teréne  – 
kontrola skládok, ciest; kontrola hospodárenia a účtovníctva. 
Správa DR tvorí prílohu č. 2 zápisnice. 

6. Diskusia, rôzne:

• Ing.  Peter Šujak,  predseda mandátovej  komisie:   Informoval  o  počte  prítomných 
podielnikov. Z celkového počtu 24 339,74 hlasov je prítomných 69,06 %. Zhromaždenie 
podielnikov je uznášaniaschopné.

• P. Jozef Habáň –  oznámil, že podielnikom sa stal jeho syn Rastislav Habáň. Podiely 
boli prevedené darovacou zmluvou v roku 2021.

• P. Vlčková – vyplácanie dividend na účty trvalo pomerne dlho. 
      Ing. Šibik: Urobíme všetko preto, aby sa podiely vyplatili čo najskôr.  

• P. Dráček: Zaujímal sa o aktuálne ceny dreva.
Ing. Šibik:  Cena dreva je v súčasnosti veľmi pohyblivá. Vzhľadom na to, že sa cena 
odvíja od ponuky kupujúcich. V súčasnosti je to 60,- € s DPH/ m³, ale nevieme zaručiť 
jej stabilitu. 

• Ing.  Hamár:  Niektorí  podielnici  ho  žiadali  o  skenovanie  účtovných  dokladov  a 
podkladov účtovníctva. Nie je časovo ani fyzicky možné, každému, kto prejaví záujem, 
kopírovať doklady a zasielať ich mailovou adresou. Kto má záujem, môže prísť vždy v 
prvú stredu v mesiaci na zasadnutie výboru a môže do účtovných podkladov nahliadnuť. 
Účtovné závierky sú zverejnené v registri účtovných závierok. 
Tak isto aj  podielnici,  ktorí  majú záujem o obhliadku parciel  LPS v teréne,  môžu si 
stiahnuť mapu napríklad do mobilu, ale upozorňuje, že to nie je možné absolvovať za 
jeden  deň.  Hranice  jednotlivých  parciel  sú  farebne  vyznačené  a  mnohé  sú  ťažko 
dostupné.

• Ing. Šibik:  Na základe výsledku hospodárenia za rok 2021 výbor LPS navrhuje, aby za 
rok 2021 boli vyplatené dividendy v hodnote 1,00 € / 1 hlas. 
Ing.  Martikáň navrhol,  aby  za  účasť  na  Zhromaždení  bolo  vyplatené  podielnikom 
ďalšie 1,- € za hlas. Návrhy boli prijaté jednomyseľne.

7. Ing.  Anton  Martikáň  predniesol  návrh  na  uznesenie  a  požiadal  o  jeho  doplnenie  a 
schválenie. Návrh nebol doplnený.
Návrh na uznesenie bol prijatý tak, ako bol prednesený.  

8. Ing. Miroslav Hamar, predseda Dozornej rady,  poďakoval v mene členov výboru a dozornej 
rady prítomným za   účasť a na záver ich pozval na malé občerstvenie. 



Prílohy zápisnice:

1. Správa o činnosti, hospodárení a finančnom výsledku LPS za rok 2021

2. Správa o činnosti Dozornej rady za rok 2021

V Dolnej Marikovej  dňa  3. 4. 2022 

Zapísala:  Ing. Jana Gachová

Overovatelia:  p. Milan Homola
            p. Jozef Marciník

Ing. Štefan Šibik
Predseda LPS – UO Mariková



Uznesenie zo  zhromaždenia členov  LPS – UO Mariková 
zo dňa 3. 4. 2022

 Zhromaždenie

a) berie na vedomie: 

- Správu o činnosti, hospodárení a finančnom výsledku LPS - UO Mariková za 
rok 2021

-  Správu o činnosti dozornej rady za rok 2021

b) schvaľuje:

- Účtovnú závierku za rok 2021

- Vyplatenie členských podielov za rok 2021 vo výške 1,00 € / 1 hlas 

- Odmenu za účasť na zhromaždení pre prítomných podielnikov 1,00 € / 1 hlas vrátane 
splnomocnení

     c) súhlasí:

- s termínom vyplácania podielov v hotovosti dňa 10. 4. 2022  od  9,00 do 12,00 hod. 
na  Obecnom  úrade  v  Dolnej  Marikovej  alebo  na  číslo  účtu  prípadne  poštovou 
poukážkou nad sumu 10,- € do 30. 4. 2022. 

d) ukladá

– všetkým podielnikom podieľať sa na dosahovaní čo možno najlepšieho hospodárskeho 
výsledku a spolupracovať pri ochrane a zveľaďovaní spoločného majetku.

– uskutočňovať stretnutia Výboru  LPS každú prvú stredu v mesiaci o 16.00 hod   na  OÚ 
Dolná Mariková za účelom operatívnosti  riadenia  a  informovanosti  podielnikov,  kde 
podielnici dostanú všetky informácie o činnosti

V Dolnej Marikovej dňa  3. 4. 2022

Zapísala:   Ing. Jana Gachová

Overovatelia:  p. Milan Homola
            p. Jozef Marciník

Ing. Štefan Šibik
Predseda LPS – UO Mariková


